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Fiziksel Sorunlarımız 
Yemekhanemiz. Eğitim öğrenimimizi dolaylı olarak etkileyen bir unsur. Yemekhane hakkında dile getirilen 
sorunları birkaç başlık altında özetleyebiliriz. 

1. En önemlisi yemeklerin kalitesizliği. Merkez yemekhane ile Tıp fakültesi yemekhanesinin yemekleri 
arasında neden tat olarak bir fark var anlamış değiliz ama yemeklerden ezici bir çoğunluğumuz 
memnun değil. 

2. Şahsen benim bile başına birkaç kere gelmiş olan bir durum olarak, yemeklerden taş çıkması.  
3. Merkez yemekhane ile Tıp fakültesi yemekhanesi arasında yemek porsiyonlarında belirgin bir fark 

olması.  



Fiziksel Sorunlarımız 
Sınıflarımız hakkında bazı şikayetlerimiz var: 

1. Solak arkadaşlarımız için oturak sayımız yeterince fazla değil. 
2. Özellikle pediyatri sınıfımız; basık, soğuk ve havasız. En arkadaki arkadaşımız 

görmekte zorlanabilirken, havalandırma sistemi çalıştığı zaman sınıf çok soğuk 
oluyor. Çalışmadığı zaman da havasız olup arkadaşlarımızın uyuyakalmasına sebep 
olabiliyor. 

3. Yeni eğitim bloğunda internet bağlantısının çekmemesi, dolayısıyla ders çalışmak 
için arkadaşlar kütüphane ve eski eğitim binasına gitmek zorunda kalabiliyor. 

 



OSCE 

OSCE sisteminden çok memnunuz. Farklı stajlarda da yapılmasının eğitimimiz 
için daha iyi olacağını düşünüyoruz.  

Özellikle kalp sesleri ve solunum sesleri istasyonlarında dinleyeceğimiz 
şeylerin seslerinin anlaşılmaması (Ses kalitesi çok düşük) biraz bizi zorlamakta. 

Birkaç arkadaşımın yorumu şu şekilde. 

 



İç Hastalıkları Stajı 

1. Pratik saatlerinin sabah olmasından arkadaşlarımız memnun ancak 
pediyatri stajındaki gibi hocalarımızla birlikte pratik yaparsak daha fazla 
verim alabiliriz. 

2. Ders programının sık sık değiştirilmesi konular arasında bağlantı 
kurmamızı zorlaştırdı. Tekrar kıyaslama gibi olacak ancak pediyatri 
stajında ders programına çoğunlukla sadık kalındığı gibi bu stajda da sadık 
kalınırsa çok verim alınabilir diye düşünüyoruz. 

3. Vaka üzerine gidilen derslerin sıklığı arttırılabilir diye düşünüyoruz. 



Kardiyoloji Stajı 

1. Kardiyoloji stajının çok kısa olduğunu düşünüyoruz. Bu kadar teorik yükü 
olan bir staja 1 hafta daha eklenip uzatılmasının çok verimli olacağını 
düşünüyoruz. (Ama tabii ki bu eklenecek 1 hafta sürenin başka stajlardan 
alınarak eklenmesi gerekmekte ancak verimli olması açısından Kardiyoloji 
stajı 4 hafta olmalı) 

2. Sözlüde yapılandırılmış bir sözlü olmasının çok verimli olacağını 
düşünüyoruz. 



Kadın Hastalıkları ve Doğum Stajı 

En çok pozitif geri dönüş aldığım staj oldu. Özellikle teorik derslerin 
verimliliğinden, pratiklerin uygunluğundan ve hocaların ilgisinden 
arkadaşlarımız çok memnun. Kendilerine teşekkür ediyoruz. 



Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Stajı 

1. Pratiklerin işleyişinin verimli olduğunu düşünüyoruz. Ancak teorik saatler 
ile pratik saatleri yer değiştirirse (Dahiliyedeki gibi) daha verimli olacağını 
düşünüyoruz. 

2. Ders programlarını staj sırasında çok değiştirmeden işlenmesi pediyatride 
konuları bütüncül olarak anlamamızı çok kolaylaştırdı. Hocaların bu 
konuda titizliğinden memnunuz. 

3. OSCE sisteminden çok memnunuz. 



Genel Cerrahi Stajı 
1. Staj grubunun bölünüp, belli kesimlerin ameliyathaneye yönlendirilmesi belli 

kesimlerin ise polikliniğe yönlendirilmesinin verimli olacağını düşünüyoruz. 
Çünkü bazı günler ameliyathanelerde yer bulamazken bazı günler 
ameliyathaneler de kimse olmayabiliyor. Bunun önüne geçmek amacıyla 
öğrencilerin böyle gruplandırılmasının verimli olacağını düşünüyoruz. 

2. Yapılandırılmış sözlü sisteminin getirilmesinin çok verimli olacağını 
düşünüyoruz. 



Dinlediğiniz İçin Teşekkür Ederim… 


